
Protokół Nr 47.2014

z posiedzenia Komisji  Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się
w dniu 20 sierpnia 2014 roku w godzinach 1200 – 1245 .

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji  w/g  załączonej  listy  obecności;  na
14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 11.  W związku z tym obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W  posiedzeniu  Komisji  nie  uczestniczyli  radni:  Ireneusz  Dzienisiewicz,  Idzi  Podwojski
i Bogusław Wisowaty.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Z-a Prezydenta Miasta – Kamil Buksa,
 Skarbnik Miasta  - Jarosław Wróbel,
 Sekretarz Miasta – Marcin Radziłowicz,
 Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
 radca prawny Urzędu Miasta – Ewa Orłowska.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2014r.  w dziale kultura fizyczna
i turystyka.

4. Informacja na temat działań promocyjnych miasta za pierwsze półrocze (informacja na
piśmie).

5. Opinia  Komisji  do   projektu  Apelu  Rady  Miasta  Ełku  w  sprawie  zaprzestania
gospodarczych odłowów sieciowych na jeziorach mazurskich o strategicznym znaczeniu
dla rozwoju turystycznego gmin i regionu.

6. Opinia Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2014,

3) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  26  sierpnia  2014  r.
i dotyczących prac Komisji.

7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z propozycją  porządku

obrad Komisji. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i jednomyślnie poprzez aklamację przyjęli porządek

obrad jak wyżej.

 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący  Komisji Tomasz Przekop  zwrócił się o zgłaszanie uwag do protokółu

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie  przyjęli

protokół Nr 46.2014 z dnia 18 czerwca 2014 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.    



Do punktu  3-ego 
 Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił informację o przebiegu wykonania budżetu

miasta Ełku za I półrocze 2014 roku.
Jeśli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową w I półroczu 201 4. plan dochodów wzrósł

o kwotę 1 825 225 zł  i  wynosił  180 130 728 zł,  natomiast plan wydatków budżetowych
zwiększył  się  o  kwotę  8 235 335 zł  9i  wynosił  186 532 378 zł.  Zwiększeniu  uległ  plan
dochodów bieżących o kwotę 2 988 544 zł i wynosił 154 103 482 zł,  natomiast dochody
majątkowe zmniejszyły się o kwotę 2 988 544 zł i wynosiły 26 027 246 zł. Plan wydatków
bieżących zwiększył  się o kwotę 4 990 266 zł  i  wynosił  153 433 756 zł,  natomiast plan
wydatków majątkowych zwiększył się o kwotę 3 245 069 zł i wynosił 33 098 622 zł.

Korekta plany dochodów i wydatków budżetowych oraz przychodów w 2014 r. wpłynęła
na  wynik  budżetu,  wystąpił  planowany  deficyt  budżetowy  w  wysokości  6  401  650  zł
Zwiększono plan przychodów – wolne środki z lat ubiegłych o kwotę 6 410 110 zł, które
wyniosły 9 954 650 zł i są źródłem pokrycia deficytu budżetowego. 

W I półroczu skorygowano planowane dochody i wydatki budżetowe w latach następnych
w związku z realizacją zadań wieloletnich. Dokonano spłaty kredytów w wysokości 10 000 zł
oraz wykupu obligacji komunalnych na kwotę 4 000 000 zł.

Budżet  miasta  Ełku  za  I  półrocze  2014  r.  zamknął  się  nadwyżką  w  wysokości
11 705 312,24 zł. Zrealizowano dochody budżetowe w wysokości 89 183 065,81 zł (49,51%
planu), w tym bieżące 83 489 411,70 zł (54,18% planu) i majątkowe 5 693 654,11 zł (21,88%
planu).  Wykonane  wydatki  wyniosły  77  477  753,57  zł  (41,54%  planu),  w  tym  bieżące
72 586 572,60 zł (47,31% planu), majątkowe 4 891 180,97 zł (14,78% planu).

Na poziom realizacji dochodów główny wpływ miała realizacja dochodów majątkowych
(21,88%).  Na  zaplanowane  14  727  246  zł  do  pozyskania  środków  zewnętrznych  na
inwestycje,  zrealizowano  kwotę  2  683  786,52  zł  (18,22%  planu).  Sprzedaż  mienia
komunalnego została zrealizowana na poziomie 25,68 % planu. Obecnie planowane dochody
ze sprzedaży mienia komunalnego zostały zrealizowane w ponad 100 %. 

Zobowiązania  z tytułu emisji obligacji na koniec I półrocza 2014 r. wyniosły 66 350 000
zł. Wartość niewymagalnych zobowiązań z tytułu udzielonych poręczeń wyniosła 262 205 zł
– poręczenie kredytu dla „Pro-Medica” Sp. z o. o. w Ełku. 

Jeśli chodzi o dział 926 kultura fizyczna i sport – MOSiR wykonanie planu na poziomie
44,94%, pozostała działalność – 59,43%.

Wydatki  realizowane  i  nadzorowane  przez  Biuro  Współpracy  z  Organizacjami
Pozarządowymi – 98,15%.
Szczegóły w sprawozdaniu przekazanym radnym.

Radny Adam Dobkowski  –  jeśli  chodzi  o  dochody i  sprzedaż mienia  komunalnego,  z
podanej  przez  Skarbnika  informacji  wynika,  że  w  tej  chwili  wykonanie  jest  100% -  co
zaważyło na takim wykonaniu planu?

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa – gro sprzedaży mienia  zostało zrealizowane w m-
cu lipcu. Sprzedano m.in. działkę na os. Baranki (dokonano podziełu na dwie części), działkę
na os. Tuwima i teren na wyspie zamkowej. Stąd też taki obecny wysoki poziom dochodów.  
Członkowie Komisji zapoznali się z omówioną informację – nie wniesiono uwag.

Do punktu  4-ego   
Członkowie Komisji zapoznali się z informacją na temat działań promocyjnych miasta za

pierwsze półrocze – nie wniesiono uwag.

Do punktu  5-ego   
Radny  Adam  Dobkowski  powiedział,  że  inicjatorami  apelu  w  sprawie  zaprzestania

gospodarczych odłowów sieciowych na jeziorach mazurskich o strategicznym znaczeniu dla
rozwoju  turystycznego  gmin  oraz  regionu  jest  grupa  radnych  –  projekt  apelu  wraz
z uzasadnieniem w załączeniu do protokołu.. 



Celem naszego apelu jest zainicjowanie działań mających na celu zmianę ustawy ustawy z
dnia 18 kwietnia 1985 o rybactwie śródlądowym (Dz. U. z 2009 r. Nr189, poz. 1471, z późn.
zm.). Chcielibyśmy zwrócić uwagę, że gospodarka rybacka prowadzona przez Polski Związek
Wędkarski w Warszawie oraz innych dzierżawców akwenów uwstecznia cywilizacyjnie nasz
region, prowadzi do spadku zasobów wód Skarbu Państwa oraz powoduje wymierne straty
lokalnej gospodarki opartej m.in. na turystyce. 
Gospodarka  rybacka  nie  ma nic  wspólnego z racjonalnością  i  działalnością  hobbistyczną.
Wędkarze, lokalne społeczności i samorządowcy nie mają żadnego wpływu na użytkowanie
i pustoszenie jezior mazurskich.
Wywiązała się dyskusja.

Radny  Zbigniew  Jędrkiewicz  –  tutaj  trzeba  byłoby  popatrzeć  przez  szerszy  pryzmat
użytkowania jezior przez PZW czy Gospodarstwa Rybackie i zasady prowadzenia racjonalnej
gospodarki  rybackiej.  Z  naszych jezior,  które  są  turystycznie  ciekawe,  to  Selment  Wielki
i Łaśmiady. Problem jest nie tylko z odłowami sieciowymi ale również z kormoranami. Ptaki
te najbardziej dają się we znaki rybakom i wędkarzom. Narzekają oni, że kormorany wyjadają
ogromne ilości ryb z jezior i stawów. Ptaki na pewno można zaliczyć do żarłocznych, bo
jeden dorosły osobnik jest w stanie zjeść dziennie ponad 0,5 kg ryb. Jeśli więc w pobliżu
osiedli się kolonia kormoranów, szybko mogą przetrzebić hodowlę. Dlatego rybacy od dawna
domagają  się  podjęcia  przez  państwo  działań  zmierzających  do  ograniczenia  populacji
kormoranów.  Postulowane  jest  przede  wszystkim  prowadzenie  odstrzału  ptaków  i  ich
płoszenie.  To jednak wcale nie jest  takie łatwe, przede wszystkim dlatego, że są one pod
ochroną i zgodę na odstrzał musi wydać państwo. Zatem są tutaj różne aspekty do pokazania.

Radny Adam Dobkowski – my tutaj nie przedkładamy gotowych rozwiązań, ale chcemy
zainicjować dyskusję np. w Ministerstwie Rolnictwa zmierzającą do zmiany ustawy. Chodzi
również nie tylko o kontrolowanie dokumentów odłowów lecz również stanu faktycznego.
Dlatego też prośba do radnych o poparcie tego apelu.

Radny Mirosław Sawczyński  –  problemem jest  również  niszczenie  nadbrzeży jezior  i
utrudnienie  rybom udawania  się  na  naturalne  tarliska.  Na to  również  należałoby zwrócić
uwagę.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  apelu,
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 7 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 3
głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  Apelu  Rady  Miasta  Ełku
w  sprawie  zaprzestania  gospodarczych  odłowów  sieciowych  na  jeziorach  mazurskich
o strategicznym znaczeniu dla rozwoju turystycznego gmin i regionu.
  
Do punktu  6-ego   

Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał związanych tematycznie z pracą
Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027, który zawiera zmianę:
I. W załączniku Nr 1 do uchwały:
1. Zmiany w roku 2014 wynikające z projektu zmiany uchwały budżetowej
a) zwiększa się dochody budżetu o kwotę 245 107 zł, w tym:
 dochody bieżące  o kwotę 50 602 zł (zmniejszenie  środków pochodzących  z UE na

realizację  części  nieinwestycyjnej  projektem „Rozwój  turystyki  aktywnej  płaszczyzną
polsko – rosyjskiej współpracy” – 87 758 zł, zwiększenie części oświatowej subwencji
ogólnej o kwotę 123 435 zł i zwiększenie o kwotę 14 925 zł wpływów z opłat i kar za
korzystanie ze środowiska),

 dochody  majątkowe o  kwotę  194 505 zł (środki  pochodzących  z  UE na  realizację
części  inwestycyjnej  projektem  „Rozwój  turystyki  aktywnej  płaszczyzną  polsko  –
rosyjskiej współpracy”),

b) zwiększa się wydatki budżetu o kwotę 541 358 zł, w tym:



 wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 310 358 zł (zmniejsza się wydatki w związku
z  realizacją  projektu  „Rozwój  turystyki  aktywnej  płaszczyzną  polsko  –  rosyjskiej
współpracy” – 97 509 zł i 37 000 zł z rezerwy ogólnej na wydatki majątkowe na ochronę
przeciwpożarową oraz zwiększa się wydatki na: nagrodę szczególną - Park Naukowo –
Technologicznym – 10 000 zł, wydatki w oświacie – 282 640 zł

 regulacja wynagrodzeń, pomoc społeczną - MOPS – 20 664 zł, żłobek – 10 584 zł,
 regulacja  wynagrodzeń,  wydatki  związane z ochroną środowiska – 14 925 zł,  remont

generatora siłowni w CEE w Ełku – 55 000 zł, dotacje dla instytucji kultury – 27 614 zł,
regulację płac w MOSiR – 19 440 zł, dotację dla powiatu – 4 000 zł),

 wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 231 000 zł (zwiększenia dotyczą:  inwestycji
w drogach gminnych – 52 000 zł,  MOPS- 28 000 zł,  dotacji na inwestycję w ECK –
114 000 zł i dotacje na ochroną przeciwpożarową – 37 000 zł), 

c) zwiększa się przychody budżetu z tytułu wolnych środków o kwotę 296 251 zł 
    Deficyt budżetu wyniesie  6 697 901 zł.
2. W latach pozostałych: 
1) zwiększa się dochody i wydatki bieżące w latach 2015-2018. w związku z wprowadzeniem
do realizacji projektu: „Silver Sparing dla Warmii i Mazur” (2015 r. – 160 000 zł, w tym: 
śr. zewnętrzne 128 000 zł, w 2016 r. – 560 000 zł, w tym: śr. zewnętrzne 448 000 zł, w 2017r.
– 560 000 zł, w tym: śr. zewnętrzne 448 000 zł, w 2018 r. – 320 000 zł, w tym: śr. zewnętrze
256 000 zł,
2) zwiększa się wydatki majątkowe w roku 2015 o kwotę 328 000 zł, wprowadzenie jako
zadania  wieloletniego  inwestycji  pn.  „Przebudowa  skrzyżowania  ul.  Kajki,  Tuwima
i Grodzieńskiej”,
II. W załączniku Nr 2 do uchwały:
Wprowadzenie  nowego  zadania  bieżącego  współfinansowanego  ze  środków  UE  „Silver
Sparing  dla  Warmii  i  Mazur”,  który  będzie  realizowany  w  latach  2015-2018  oraz
wprowadzenie zadania inwestycyjnego „Przebudowa skrzyżowania ul. Kajki, Tuwima 
i Grodzieńskiej” realizowanego w latach 2014-2015. 
 
2) Skarbnik Miasta  Jarosław Wróbel  omówił  następnie projekt uchwały w sprawie  zmian
w budżecie miasta Ełku na 2014 rok w części dotyczącej prac Komisji:
Proponowane zmiany obejmują:
I)  w zakresie  dochodów i  wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez  Wydział
Strategii i Rozwoju:
1  . Projekt: „Rozwój turystyki aktywnej płaszczyzną polsko – rosyjskiej współpracy” – dział
630 rozdział 63003
Korekta  planu  dochodów  i  wydatków  zaplanowanych  na  realizację  projektu  „Rozwój
turystyki  aktywnej  płaszczyzną  polsko  –  rosyjskiej  współpracy”  dofinansowanego  ze
środków Programu Współpracy Transgranicznej Litwa – Polska - Rosja 2007 – 2013 (dział
630 rozdziału 63003), która powoduje zwiększenie dochodów przewidzianych na realizację
projektu pochodzących ze środków UE w kwocie 106 747 zł. Wydatki zostały zaplanowane
w pełnej wysokości, a ich finansowanie do chwili aneksowania umowy zaplanowane było ze
środków własnych.
W związku z tym, że budowa parku linowego została przesunięta na późniejszy termin niż
zakładał pierwotny budżet projektu oszczędności w zadaniach bieżących i wynagrodzeń na
podstawie  umowy zlecenie  wynikające  bezpośrednio  z  funkcjonowaniem parku (takie  jak
wykonanie strony internetowej, zatrudnienie instruktorów, wynajem i serwis toalet w parku
linowym)  zostały  przesunięte  na  zadanie  inwestycyjne  na  budowę  parku  linowego  oraz
zwiększenie paragrafów płacowych, zakupy oraz ubezpieczenie parku.
Zwiększenie  środków  w  ramach  paragrafów  płacowych  i  pochodnych  od  wynagrodzeń
wynika  z  różnicy  kursowej  stąd  zachodzi  potrzeba  przeliczenia  kwot  zaplanowanych
w budżecie projektu na nowo. Zmniejsza się wydatki bieżące w łącznej kwocie 97 509 zł



i przenosi się na działania inwestycyjne – budowę parku linowego oraz na działania związane
z późniejszym funkcjonowaniem parku linowego.
2.   Projekt:  „Zwiększenie  wydajności  energetycznej  budynków edukacyjnych”  – dział  801
rozdział 80120
Zmiany dotyczą projektu: "Zwiększenie wydajności energetycznej budynków edukacyjnych”
realizowanego  ze  środków  Unii  Europejskiej  w  ramach  Programu  Współpracy
Transagranicznej  Litwa  –  Polska  2007-2013,  we  współpracy  ze  Szkołą  Podstawową
w Alytusie. Celem projektu była termomodernizacja Zespołu Szkól Samorządowych w Ełku
oraz budynku szkoły partnera w Alytusie. Realizacja projektu odbywa się w okresie 2012-
2014. Aktualnie przeprowadzana jest dodatkowa inwestycja w ramach w/w projektu, mająca
na  celu  budowę budynku  gospodarczo-garażowego  z  przeznaczeniem  na  potrzeby  szkoły
wraz z przyległymi parkingami. W trakcie ustalania zakresu robót użytkownik budynku ZSS
zgłosił  potrzebę  wykonania  opaski  budynku  szkoły.  Wydatek  ten  nie  był  przewidziany
w budżecie projektu, dlatego będzie stanowił koszt niekwalifikowalny.
Dodatkowym  kosztem  niekwalifikowalnym  będzie  zakup  tablicy  informacyjnej
i pamiątkowej. W związku z powyższym istnieje konieczność przeniesienia środków między
paragrafami. 
IV) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział
Edukacji:
1. Zwiększa się plan dochodów i wydatków o kwotę ogółem 123.435 zł z tytułu zwiększenia
części oświatowej subwencji ogólnej ze środków rezerwy budżetu państwa z przeznaczeniem
na dofinansowanie  zakupu wyposażenia  w sprzęt  szkolny i  pomoce  dydaktyczne  świetlic
szkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk. 
2.  W planie  dochodów przenosi  się  pomiędzy rozdziałami 80195 i  80104 kwotę  ogółem
126.960 zł. Przeniesienie jest niezbędne w celu prawidłowego rozliczenia z budżetem z tytułu
wpłat  nadwyżek  środków  gromadzonych  na  wydzielonych  rachunkach  jednostek
budżetowych.
3. Zwiększa się plan wydatków szkół i przedszkoli o kwotę ogółem 169.789 zł na regulację
wynagrodzeń pracowników obsługi w następujących wysokościach: 
Szkoła Podstawowa nr 2 kwota ogółem 11.234 zł
Szkoła Podstawowa nr 3 kwota ogółem 9.590 zł
Szkoła Podstawowa nr 5 kwota ogółem 15.827 zł
Zespół Szkół Samorządowych kwota ogółem 7.532 zł
Szkoła Podstawowa nr 7 kwota ogółem 13.928 zł
Szkoła Podstawowa nr 9 kwota ogółem 7.220 zł
Gimnazjum nr 1 kwota ogółem 6.134 zł
Gimnazjum nr 2 kwota ogółem 5.510 zł
Gimnazjum nr 3 kwota ogółem 12.432 zł
Miejskie Przedszkole Perełka kwota ogółem 13.644 zł
Miejskie Przedszkole Niezapominajka kwota ogółem 8.781 zł
Miejskie Przedszkole i Żłobek Ekoludki kwota ogółem 23.781 zł
Miejskie Przedszkole Bajka kwota ogółem 3.486 zł
Miejskie Przedszkole Światełko kwota ogółem 8.967 zł
Miejskie Przedszkole Mali Odkrywcy kwota ogółem 9.681 zł
Miejskie Przedszkole Słoneczna Ósemka kwota ogółem 12.042 zł
Zwiększenie wydatków na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń proponuje się pokryć
z wolnych środków. 
V) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji:
1. Przebudowa ul. Kilińskiego dział 600 rozdział 60016 § 6050
Zwiększenie środków własnych o kwotę 300 000 PLN w związku z ustaleniem zakresu 
i kosztów realizacji budowy ronda u zbiegu ulic Kilińskiego – Piękna. Zwiększony zakres
obejmuje między innymi budowę krawężnika kamiennego przy likwidacji pasa lewoskrętu 
w ul. Piękną.



2. Przebudowa Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku dział 852 rozdział 85219
§ 6050

Zwiększenie środków ze środków własnych o kwotę 28 000 PLN.
W  związku  z  uzyskaniem  w  przetargu  nieograniczonym  oferty  z  najkorzystniejszą  ceną
przewyższającą  kwotę  jaką  Zamawiający  zamierzał  przeznaczyć  na  sfinansowanie
zamówienia niezbędne jest zwiększenie środków na tym zadaniu.
3. Przebudowa skrzyżowania ul. Kajki, Tuwima i Grodzieńskiej dział 600 rozdział 60016

§ 6050
Przeniesienie inwestycji  do planu wieloletniego z przeznaczeniem na ten cel w roku 2014
kwoty 1 338 350 PLN, w roku 2015 kwoty 328 000 PLN. 
W przeprowadzonej procedurze przetargowej wpłynęła jedna oferta z kwotą przewyższającą
kosztorys inwestorski. Proponuje się wydłużyć termin realizacji do końca czerwca 2015 roku
spodziewając się większej ilości ofert z korzystniejszymi cenami.
4. Naprawa siłowni wiatrowej w CEE dział 854 rozdział 85407 § 4270
Wprowadzenie do budżetu nowego zadania i przeznaczenie na ten cel kwoty 55 000 PLN. 
W ramach zadania wykonana zostanie naprawa elementów siłowni wiatrowej na Centrum
Edukacji Ekologicznej poprzez wymianę generatora siłowni na turbinę. Generator powodował
nadmierną głośność i stwarzał zagrożenie dla osób korzystających z terenu CEE.
Brakującą kwotę w wysokości 55 000 PLN proponuje się pokryć z wolnych środków
VI) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Biuro Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi:
Zwiększenie dotacji  dla organizacji  pozarządowych łącznie na kwotę 40 000 zł  z rezerwy
ogólnej, w tym na zadania z zakresu:  kultura fizyczna i sport - 15 000 zł, kultura i ochrona
dziedzictwa  narodowego  –  12  500  zł),  ochrony  i  promocji  zdrowia  –  7  500  zł,  oświaty
i wychowanie - 5 000 zł. 
Zmiana ta związana jest z wykorzystaniem środków na dotacje z budżetu miasta w ramach
otwartego  konkursu  ofert  i  zabezpieczeniem  środków  na  tryb  bezkonkursowy  tzw.  tryb
małych zleceń na realizację ww. zadań przez organizacje pozarządowe.
VIII) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji,
Sportu i Kultury:
1. Zwiększenie wydatków – dział 926 rozdział 92695 § 2320 – dotacja celowa dla powiatu 
na realizację zadań bieżących kwotę 4 000 zł.
Dotacja przeznaczona jest dla Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Ełku na odnowienie
bazy sprzętowej znajdującej się na wyposażeniu sprzętu wodnego – 1 000 zł oraz 3 000 zł na
wynagrodzenia ratowników odpowiedzialnych za bezpieczeństwo osób nad jeziorem.
Źródło finansowania – wolne środki.
2.  Zwiększenie  dotacji  podmiotowej  dla  ECK i  Biblioteki  Miejskiej  –  dział  921 rozdział
92113 i 92116 § 2480 łącznie na kwotę 27 614 zł.
W  związku  z  brakiem  regulacji  płac  w  Ełckim  Centrum  Kultury  i  Miejskiej  Bibliotece
Publicznej powyższe środki przeznaczone zostaną na fundusz premiowy w Ełckim Centrum
Kultury (18.576 zł) i Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Z. Nasierowskiej (9.038 zł).
Źródło finansowania: wolne środki
Zwiększenie dotacji dla ECK (dział 921 rozdział92113 § 6220) na wydatki inwestycyjne 
§  6220  o  kwotę  114 000  zł.  Środki  przeznaczone  zostaną  na  dofinansowanie  remontu
pomieszczeń  ECK  polegającego  na:  wymianie  posadzki  w  galerii  Ślad,  modernizacji
modelarni  (wymiana  stolarki  drzwiowej,  oświetlenia,  instalacji  elektrycznej,  wymiana
posadzki,  malowanie),  Sali  nr  11  na  parterze  (wymiana  posadzki  i  malowanie)  oraz
wykonaniu instalacji wywiewnej w Sali tanecznej znajdującej się na 1 piętrze. 
Źródło finansowania – wolne środki.
3. Zwiększenie planu na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń w MOSiR w Ełku 
– dział 926 rozdział 92604 na łączną kwotę 19 440 zł.



W  związku  z  brakiem  regulacji  płac  w  Miejskim  Ośrodku  Sportu  i  Rekreacji  w  Ełku
powyższe  środki  przeznaczone  zostaną  na  fundusz  premiowy  dla  pracowników  ww.
jednostki.
Źródło finansowania: wolne środki. 
Wywiązała się dyskusja.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  omówił  założenia  projektu  „Silver  Sparing  dla
Warmii i Mazur” (2015 r. – 160 000 zł, w tym: śr. zewnętrzne 128 000 zł, w 2016 r. – 560 000
zł, w tym: śr. zewnętrzne 448 000 zł, w 2017r. – 560 000 zł, w tym: śr. zewnętrzne 448 000 zł,
w  2018  r.  –  320 000  zł,  w  tym:  śr.  zewnętrze  256 000  zł.  Projekt  skierowany  do  ludzi
starszych 60+, w ramach działań ma powstać tzw. „Rada Seniora”.

Radny Paweł  Czemiel  –  prosi  o  bliższe  informacje  na  temat  planowanych  wydatków
remontowych w ECK.

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa – z prośbą o zwiększenie środków o kwotę 114 000
zł na prace remontowe zwróciła się  Pani Dyrektor ECK. Środki przeznaczone zostaną na
dofinansowanie remontu pomieszczeń ECK polegającego na: wymianie posadzki w galerii
Ślad,  modernizacji  modelarni  -  wymiana  posadzki,  malowanie,  Sali  nr  11  na  parterze   -
wymiana  posadzki,  malowanie  oraz  wykonaniu  instalacji  wywiewnej  w  Sali  tanecznej
znajdującej się na 1 piętrze. 
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta
Ełku na lata 2014-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  10  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie miasta Ełku na 2014
rok. 

3) Komisja nie opiniowała innych projektów uchwał z porządku obrad najbliższej sesji Rady 
Miasta.
 
Do punktu  7-ego   

 Radny Mirosław Sawczyński zwrócił się z pytaniem – jak wygląda sprawa wykonania
monitoringu przejścia podziemnego przy dworcu PKP?

Radny Paweł Czemiel – co z wykonaniem monitoringu przejścia podziemnego do SP nr
7? Radny powiedział, że otrzymał kilka odpowiedzi, ale nie było podanego terminu.

Sekretarz  Miasta  Marcin  Radziłowicz  –  kończymy  specyfikację  na  rozbudowę
monitoringu dla miasta, w tym właśnie jest również tunel PKP. Potrzebna jest zgoda PKP, by
odstąpiono  od  opłat  -  do  położenia  jest  około  300  metrów  okablowania.  Jeśli  chodzi  o
wykonanie monitoringu przejścia podziemnego pod ulicą Kilińskiego do SP nr 7 – będzie ono
wykonane do końca października lub z początkiem listopada.

 Radny Paweł Czemiel powiedział, że chciałby otrzymać odpowiedź na piśmie odnośnie
terminu wykonania monitoringu przejścia podziemnego pod ul. Kilińskiego do SP nr 7.

Z-ca Prezydenta Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  działka na  wyspie  zamkowej
została sprzedana za około 2.400 tys. zł. 

Radny Adam Dobkowski – czy zostaną dotrzymane terminy wykonania boiska przy SP nr
3 i inwestycji przy Szkole Sportowej?

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa – jeśli chodzi o boisko przy SP nr 3 przetarg został
rozstrzygnięty w m-cu maju. Do wyjaśnienie była kwestia ewentualnego podwykonawstwa
.Nie jest to bardzo skomplikowana inwestycja, do wykonania jest samo boisko. Przy każdej
inwestycji  jest  ryzyko,  że  termin  wykonania  może  zostać  niedotrzymany.  O  terminowe
wykonanie  powinie zadbać wykonawca, pod groźbą kary umownej.
Przy Szkole Sportowej prace trwają.  



Radny  Zbigniew  Jędrkiewicz  –  czy  wiadomo,  co  jeszcze  pozostało  do  zrobienia
w Bramie Mazur?

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa – możemy się wypowiedzieć ewentualnie co do
kwestii drogi. Wykonawca nie zrealizował, tego co miał w harmonogramie. Praktycznie jest
tam  jeszcze  plac  budowy.  Na  pewno  do  wykonania  pozostaje  droga  plus  przełożenie
pofałdowanej nawierzchni chodników i placu miejskiego.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
Tomasz Przekop
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